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Pooblaščenim inženirjem geodezije 

Članom GIZ geodetskih izvajalcev 

 

 

 

Spoštovani! 

 

 

V petek 15.11.2019 je potekal skupni sestanek med predstavniki Geodetske uprave RS, Matične 
sekcije geodetov pri IZS in GIZ-GI. 

Na sestanku smo podrobneje pregledali vse pripombe in predloge rešitev, ki so bile podane na sestanku 
23.10.2019 na IZS (Težave in opažanja pri izdelavi elaboratov v skladu z novimi tehničnimi 
specifikacijami) in se dogovorili o predvidenih aktivnostih za reševanje nastalih težav. 

S skupnim pozivom z dne 12.11.2019 smo vas obvestili o možnostih podajanja ugotovljenih problemov, 
dilem, nejasnosti iz prakse, primerov dobre in slabe prakse, ki bodo osnova za dopolnjevanje 
dokumenta Zemljiški kataster – vprašanja in odgovori ter spremembe Tehničnih specifikacij.  

 

Predstavniki Urada za nepremičnine Geodetske uprave RS in vodje posameznih OGU so nas na 
sestanku opozorili na problematiko neodzivnosti izvajalcev pri popravi elaboratov v primerih, ko je 
»poziv« posredovan po elektronski pošti. 

Obenem tudi opozarjajo, da je pri nekaterih geodetskih podjetjih izvajanje popravkov in dopolnitev  
nekvalitetno. Vrnjeni popravljeni ali dopolnjeni elaborati namreč vsebujejo le popravo ali dopolnitev 
vsebine, ki je bila izrecno opredeljena v »pozivu« in posamezna geodetska podjetja ne izvedejo 
ponovne kontrole celotnega elaborata. 

IZS in GIZ GI zato na tem mestu pozivata geodetska podjetja, da se v razumnem roku odzovejo na 
»pozive« posredovane s strani OGU in GP in da izvedejo tudi pregled ostalih sestavin elaborata na 
katere ima poravek ali dopolnitev vpliv. 

Ker smo na drugi strani tudi obveščeni, da s strani posameznih OGU in GP prihajajo »pozivi«, katerih 
vsebina ni upravičena, vas na tem mestu tudi naprošamo, da v kolikor presodite, da so pozivi  s strani 
OGU in GP neupravičeni, da nam to sporočite. 

To naredite na način, da skanograme poziva s strani OGU in GP skupaj s celotnim skanogramom 
elaborata posredujete na mail info@geovrata.si. Taki primeri nam bodo v pomoč pri dogovarjanjih z 
Geodetsko upravo RS in pri zmanjšanju števila nepotrebnih pozivov, ki vas seveda ovirajo pri vašem 
delu. 

Poleg tega sta Matične sekcije geodetov pri IZS in GIZ-GI zagotovila sredstva za ponovno delovanje 
GEObloga v podobnem obsegu kot v preteklosti, za obdobje šestih mesecev. V prihodnjem letu si 
bosta obe organizaciji prizadevali za pridobitev sredstev za stalno financiranje le tega. Delovanje 
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GEObloga bo predvsem namenjeno reševanju težav povezanih s tehničnimi specifikacijami. Seveda 
pa vas že v naprej opozarjamo, da bomo odgovore poskušali uskladiti tudi z Geodetsko upravo, kar 
pomeni, da bo odzivni čas za posredovanje odgovorov nekoliko daljši. Pravice za postavljanje vprašanj 
bodo imeli vsi pooblaščeni inženirji in geodetska podjetja, ki so člani GIZ-GI. 

GEOblog bo pričel delovati takoj, ko bodo urejene formalnosti v zvezi z varstvom osebnih podatkov 
skladno z Uredbo. 

 

Že v naprej se vam zahvaljujemo za sodelovanje! 

 

Ljubljana, 22.11.2019 

 

 

Andrej Mesner, predsednik uprave GIZ 
geodetskih izvajalcev 

         

 

Matej Kovačič, predsednik Matične 
sekcije geodetov pri IZS 

 

 

 


